
Referat frå årsmøte i Vikebygd Grendautval 16. mars 2023 
 

Møtte frå Styre; Gunn, Espen, Gunnar 
19 i salen 
 
Årsmøte vgu 16.03.23 
 
Møte blei opna av Gunn.  
 
Godkjenning av møteinnnkalling ; Godkjent 
 
Val av møteleiar og referent. Rune er valgt som møteleiar og Espen som referent 
 
Godkjenning av saksliste; Godkjent 
 
Gunn Går igjennom Årsmelding 
 
Rekneskap;  
Godkjent etter gjennomgang  
 
 
Sak 1 Gode Viber ;Gunn går igjennom prosjekte 
 
Sak 2 Søk midler og bruk av desse;  
Diskusjon etter søk stiftinga møte 
stemming for å forsette å å dele ut småprosjekter, fleire som detter ut av andre søknads 
 
Andre sakser; Buss  
 
Valg; 
Espen valgt  
Mona valgt  
 
Valg komite;  
Vølstad inn 
 
Johan Owe valgt. 
 
Andre saker;  
 
Dommersnes 
 
Rune innleder godt med mykje informasjon om vindmøller og historisk på kva som er skjedd på 
dommersnes. Reflekterer over spørsmål bygdo må tenke/stille spm om.  
 
Helge sørvåg stiller spm om kommunens si side i prosjektet 



Kva kan bygdo få igjen for alt arbeide.  
Tvilende om bygda vinner i lengden på prosjekte og naturen/fjorden blir ødelagt, vil holde 
dommernes til små industri.  
 

Reidar stange forman dommersnes hyttefelt; 
VGU bør få laget ein egen konsekvens analyse, uavhengig av aktørene.  
bør kreven; ny vei, 5halv m vei. Gangsti.  
Snakket med gulen kommune. Hus hytte, 1-1,5km frå industri. Ingen klager med samenkobling 
Folk e blitt vant med vindmøllene, dei har logge på opplag.  
Konskvens analyse frå jelsa peiker på støv og støy problemer. 
1700 arbeidsplasser jelsa. 
Er dette den verste industrien som kan komme? For eksempel sildeindustri. 
meiner vgu må ver talerøret  
 
Valen;  
Kommunen sitter på eigendommen om har endo styringsrett. Og har fortsatt sitt og sei 
Redd for dei starter prosjekte og avslutter det, slik at dommernes blir ein stor industri lagerplass. 
Må forventa eit voldsomt engasjamang. 
Håpar på ein prosess utan usakligheter.  
 
Rune;  
Kor og kva tid kan/skal bygdo stille krav. Korleis skal dei stille krav.  
Stort for VGU, kan bli ei sovepute for kommunen.  
Kva står i vedtektene til vgu 
Passe på dei som er der i dag, og passe på at dei ikkje forsvinner 
 
Steinar; 
Den som inte våger inte vinner. 
 
 
reidulf stenulf hytta; 
ikkje voldsomt posetiv, redd for dei bygger større en dei som er tenkt.  
Kim skal ver tale organet.  
 
Solveig;  
For stort for VGU 
 
Johan; 
Vgu er det beste organet til og hente informasjon frå kommunen. 
 
Gunnar B; 
Redd for kommunen selger industriområde og mister det 
  
Gunn,  
styre har endo ikkje diskutert Dommersnes enda. Skal trø varsomt og ta opp i styre på kva rolla me 
har. Må passa på begge sider og ikkje skape konflikt i bygdo 
 



Lauritz, 
Lage ein komite, både med hyttefolk og fastbuende. For og i mot 
 
 
 
 
Gunnar har snakkt me vegvesne 
lite penger til fylkesveger. Er bevilget kraftfond penger, der er jelsa og vikebygd inne.  
Bjordalsbruo er ikkje på nåke budsjett. 
Kva skjer me vegen i år? Bredding frå isvik til trovåg, midlertidligt asfalt.  
lite frå bjordal og Nord. 
 
Innvandring, jobbe videre med det. 
 
 
 
Aud jorunn er det ein ide å starte kolonihage? 
 


